
Verslag fase 3 cluster 15 Hazeleger 1 t/m 24 en 
Holthuizerdreef 139-157 

Eerste bijeenkomst 16 september 2020 

 

 

Opening van de avond 

De opening werd gedaan door Willem Bijker, projectleider voor de revitalisering van de Zilverkamp. 

Vervolgens stelt hij de overige aanwezigen voor:  

 Anne Pronk: projectmedewerker 

 Joost Vergouwe: adviseur planvorming (infra) 

 Patricia Hoogveld: gebiedsregisseur Zilverkamp 

 Wietse de Waal: adviseur planvorming (infra) 

 Simone Biesheuvel: projectmedewerker communicatie 

 

De gemeenteraad heeft op 8 november 2018 7,5 miljoen beschikbaar gesteld voor de revitalisering van de 

Zilverkamp. Het doel van de revitalisering is het aanpakken van de fysieke leefomgeving. Daarbij is ook 

aandacht voor de sociale leefomgeving (bv. veiligheid, sociale cohesie en buurtinitiatieven). De aanpak per 

straat is bedoeld om samen met bewoners naar de best mogelijke oplossingen te zoeken. 

 

De nieuwe wijkaanpak, het wijkontwikkelingsplan 

Naast het aanpakken van de fysieke leefomgeving is er in 2017 een toekomstgericht plan gemaakt voor de 

Zilverkamp. Dit is een meerjarenplan, oftewel ‘wijkontwikkelingsplan’, dat door bewoners is ontwikkeld in 

nauwe samenwerking met professionals van Stichting Welzijn Lingewaard, Waardwonen en de gemeente 

Lingewaard. Dit is bijvoorbeeld nodig omdat in de Zilverkamp de vergrijzing toeneemt de komende jaren. Er 

zijn allerlei projecten voor en door bewoners. Op de website www.zilverkamphuissen.nl vindt u informatie 

over het wijkontwikkelplan (WOP).  

 

Eerste verkenning mogelijkheden in de straat door de gemeente Lingewaard: 

- Er wordt gekeken of de maten van de parkeervakken voldoen aan de richtlijnen. In het ontwerp zijn 

de parkeervakken al met de goede maten weergegeven. Het huidige aantal parkeervakken kan 

volgens deze richtlijnen gehandhaafd blijven. 

- Er wordt opnieuw bestraat. De parkeervakken worden uitgevoerd in zwarte stenen. Waar nodig 

wordt de waterafvoer verbeterd. 

- Voor de wijk is een hoofd- en nevenstructuur voor groen vastgesteld door de Raad. Deze structuur 

geniet een bijzondere bescherming en mogen we niet zomaar veranderen.  

- In het kader van de groenstructuur is een inspectie van de bomen gedaan. Daarbij is gekeken of de 

bomen nog vitaal of beheersbaar zijn. Daar waar het mogelijk is worden nieuwe bomen geplant als 

de huidige gekapt moeten worden. Vanwege de vele kabels in de grond is dit niet altijd mogelijk.  

- Bewoners zijn in samenwerking met de gemeente bezig om de wijk te vergroenen. Bijvoorbeeld door 

minder stenen en meer groen in de voortuinen. Dit zorgt voor een betere biodiversiteit. Bewoners die 

mee willen werken aan het vergroenen van de wijk kunnen zich melden.   

- De Holthuizerdreef wordt in zijn geheel bekeken. Per straat worden de tips en adviezen voor de 

Holthuizerdreef opgehaald. 

 

Aandachtspunten van de bewoners 

In de volgende tabel zijn de aandachtspunten van bewoners aangegeven. Dit zijn zowel de punten die 

vooraf per e-mail zijn aangeleverd als de op de bijeenkomst genoemde punten. Deze worden gebruikt door 

de Gemeente om het voorlopige ontwerp uit te werken. De volgende punten kwamen naar voren: 

 

 

 

 

 

http://www.zilverkamphuissen.nl/


 

Wens/Aandachtpunt  Onderwerp 

De goten bij de nieuwe bestrating is te diep. Het is gevaarlijk met de fiets.  Bestrating 

Op de tekening staan in de Hazeleger weer bomen ingekleurd. Wij waren 
net gewend aan de ruimte en het licht in onze straat dus wij hopen dat er 
geen nieuwe bomen worden geplant.  

Groen 

Op de hoek van de Hazeleger naar De Kolk wordt de binnenbocht genomen 
door vrachtwagens. Zeker, het is niet erg ruim, maar een betonblok, zoals 
op de Kolk werd geplaatst zou kunnen helpen tegen het stuk rijden van de 
rand van de groenzone. 

Groen 

Ik wil een compliment maken voor de nieuwe groen voorzieningen maar 
ook onze verontwaardiging uitspreken over de aangebrachte veranderingen 
op ons pleintje achter, tussen Hazeleger  7 -17, Kolk 40 -58 en 
Holthuizerdreef 159 - 177 Waarom hier geen nieuwe bomen planten ter 
vervanging van de bestaande  oude bomen die alleen overlast van blad en 
rotte appeltjes opleveren, samen met een flink aantal wespen. 

Groen 

Wanneer gaan de bomen weg op het speelveld achter de Hazeleger? Bij 
bewoners komen de tegels in de tuinen omhoog door de wortels van de 
bomen. Het is gevaarlijk. Ik ben er al twee keer over gevallen.  

Groen 

Er staat een boom voor de deur van nummer 4. Deze staat dicht tegen het 
huis aan. Bewoonster maakt zich wel een beetje zorgen dat als deze de 
breedte in gaat dat deze tegen de gevel aankomt of de fundering aantast. 

Groen 

Mevrouw is dol op groen. Het kan haar niet groen genoeg zijn. Liever meer 
groen dan een extra parkeerplaats. Er mag iets meer kleur in het groen. 

Groen 

Meneer is geschrokken van de boom die geplaatst is. Meneer ziet nu al 
dingen waar we problemen mee krijgen. Gaat veel overlast veroorzaken, 
taken laten vallen, straat omhoog, vochtigere woningen etc. Meneer heeft 
wel een suggestie. Gemeente biedt aan om de suggestie van meneer mee 
te nemen naar de collega's die zich hier mee bezig houden. Meneer vindt 
het op zich wel opgeknapt.  

Groen 

Boom bij nummer 1 staat een meter van de lantaarnpaal vandaan. Staan de 
lichtmasten nog op de juiste plaats als de bomen groter worden? 

Groen 

Wat gaat er gebeuren met de groenstrookjes die van de gemeente zijn 
maar in gebruik zijn door bewoners? De betreffende bewoners ontvangen 
een brief om met de bewoners af te stemmen wat er mee gebeurt.  

Groen 

Een bandje neerleggen langs de Holthuizerdreef om onkruid te voorkomen. Groen 

Opkomende wortels voor Holthuizerdreef 147, 149 etc. (seniorenwoningen) Groen 

Er mag meer kleur komen in het groen. Groen 

Liever geen bomen bij de parkeerplaatsen voor de deur voor 16 Groen 

Misschien de vuurdoorns vervangen door een bak die we zelf kunnen 
onderhouden. 

Groen 

Het groenonderhoud wordt wel goed gedaan, maar het wordt slordig 
achtergelaten. 

Groen 

De middelste van de drie bomen heeft bruine eikeltjes. Als het nat wordt, 
wordt dit glad en er vallen geregeld mensen over. Kan dit niet vaker 
geveegd worden. Suggesties wordt ook gegeven om er met een bladblazer 
door te gaan. De gemeente gaat dit doorgeven.  

Groen 

Graag een vuilnisbak extra plaatsen op het fietspad naar de dijk. Overig 



Wij willen graag een inbreng doen voor verbetering van de parkeer-
gelegenheid. Vanwege smalle parkeerplekken zit je bij het openen van je 
autodeur snel tegen die van de buurman. Dit is al eens voorgekomen 
waarbij schade is ontstaan aan de auto's. De parkeerplekken die voor 
Hazeleger 6 staan zouden anders ingedeeld kunnen worden. Nu sta je 
geparkeerd met de neus van de auto naar het huis van Hazeleger 6 toe (3 
parkeerplekken). Ons voorstel is om het hekje weg te halen en 2 
parkeerplekken voor Hazeleger 6 te realiseren zodat er parallel aan nr. 6 
kan worden geparkeerd. Op deze manier kun je de autodeuren zonder 
problemen openen en kan er een 3e parkeerplek voor Hazeleger 5 worden 
gerealiseerd. Op deze manier gaat er geen parkeerplek verloren, maar door 
deze indeling is de gebruiksvriendelijkheid een stuk groter. De vorige 
eigenaar van ons huis heeft gebruik gemaakt van de 1,5 stoeptegel "tuintje' 
en we zijn ook bereid deze op te geven als dit nodig blijkt om de 
parkeerplekken anders op te stellen.    

Parkeren 

Mevrouw is dol op de wijk. Het is heel rustig. Verlichting is goed. Schrikt van 
het idee om de parkeerplaatsen voor haar deur van haaksparkeren naar 
langsparkeren aan te passen. Mevrouw heeft geen voortuin en dan is het 
niet fijn als er een caravan voor het raam staat. 

Parkeren 

Aan de andere kant van de Hazenleger is een mooie speeltuin. De speeltuin 
bij de Holthuizerdreef heeft twee bulten, schommels en een 
tafeltennistafel. Gemeente geeft bezig te zijn met het aanpassen van de 
speelgelegenheden. Een aantal bewoners geeft zich op om hierover mee te 
denken. Zij worden door de gemeente benaderd. 

Speelgelegenheid 

We willen graag dat de speelgelegenheid netjes is. Er worden geen grote 
eisen gesteld. En kijk even naar de twee bulten. Bulten weg en een 
klimboom o.i.d. plaatsen. Het bankje is slecht. Staat op de juiste plek maar 
moet even opgeknapt worden, nieuwe planken er op. 

Speelgelegenheid 

Bij nr. 17 (tussen huis en parkeerplaats) is een stuk van de afscheiding weg. 
Nu wordt er vaak hard door de straat gereden. Wordt dit nog gemaakt?  

Veiligheid 

Waarom zou je het woonerf op willen heffen? Bij grote parkeerdruk wordt 
het weleens overwogen om het op te heffen omdat er dan buiten de 
vakken geparkeerd kan worden. Mevrouw wil graag woonerf behouden 
voor veiligheid. 

Veiligheid 

Woonerf behouden, maar mogelijk wel met middelen om de snelheid er uit 
te halen. Bijvoorbeeld een plantenbak. Gemeente geeft aan dat hier 
mogelijkheden voor zijn maar dat de bewoners de bakken dan moeten 
onderhouden. Een bewoonster geeft aan dit wel te willen doen.  

Veiligheid 

Kan er een lichtpuntje komen achter de woningen bij nummer 16. 
Gemeente geeft de optie om iets met een sensor aan een schuur te 
plaatsen. Dat het licht aangaat als er iemand aan komt. Gemeente geeft 
aan te kijken of dit al op korte termijn opgepakt kan worden. 

Verlichting 

 

Overige opmerkingen 

 Alle bomen in de gemeente Lingewaard worden elke drie jaar gecontroleerd. 

 Met het rioolstelsel van de Zilverkamp is op zich niet mis. Als we tijdens de uitvoering kapotte kolken 

aantreffen, worden deze vervangen.  

 De gegevens van bewoners die we voorafgaand aan de bijeenkomst hebben verzameld, worden 

alleen gebruikt voor acties voor de revitalisering van de straat en zullen niet voor andere doeleinden 

gebruikt worden. 

 

Vervolgproces  

Schouw 



Binnenkort vindt het eerste locatiebezoek plaats sinds de uitbraak van het Coronavirus. Dit is weliswaar voor 

een andere straat, maar we willen dit moment gebruiken om te kijken of het realistisch is om een 

locatiebezoek te doen. We willen kijken of we kunnen voldoen aan de Corona-maatregelen. Denk hierbij aan 

het 1,5 meter afstand houden van elkaar. Als dit goed gaat, plannen we ook een locatiebezoek voor uw 

straat in. U ontvangt hierover op een later moment meer informatie.  

 

Tweede bijeenkomst 

Voorheen organiseerden we een tweede bijeenkomst waarbij we het voorlopige ontwerp presenteerden. We 

zijn er nog niet zeker van of we dit in de huidige tijd op dezelfde manier kunnen organiseren. We houden u 

hiervan op de hoogte. 

 

Ontwerp 

Na de schouw maakt de gemeente een ontwerp. Degenen die hebben meegedacht, ontvangen deze per 

mail. U kunt daarop reageren. Na sluiting van het reactietermijn maken we het ontwerp definitief. Alle 

bewoners van uw straat ontvangen dit per post. Hiervoor geldt een reactietermijn van 2 weken. Daarna stelt 

het college het plan vast. De werkzaamheden worden vaak met meerdere straten tegelijk uitgevoerd. 

Daarom kan het soms iets langer duren voordat we starten met de uitvoering. Reken erop dat we ongeveer 

driekwart jaar nadat het ontwerp is vastgesteld, starten met de uitvoering van het werk.  

 

Kijk voor meer informatie en eerdere uitwerkingen van plannen op www.lingewaard.nl/zilverkamp 

 


